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Villavej er blevet renoveret.  I en del år har kloarkerne på Villavej haft 

alvorlige problemer med at konsumere de store mængder regn der falder. 

Kloarksystemet blev her i juli renoveret og i tirsdags blev der lagt nyt 

asfalt på. Det er blevet en rigtig flot vej igen, nu kan cyklister og 

kørerstolsbrugere igen færdes sikkert, uden at risikere at køre i et af de 

mange huller.  
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